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Spotkania, uroczystości

Marszałek  Adam  Jarubas  spotka  się  z  wójtem  gminy  Łoniów  Szymonem  Kołaczem.  –  Złożyliśmy  do  Urzędu
Marszałkowskiego 6 fiszek projektowych.
W ramach programu „Rozwój  kultury  fizycznej  i  sportu”  zamierzamy stworzyć  infrastrukturę  sportową przy  szkołach  w
Łoniowie,  Sulisławicach  i  Łążku  –  powiedział  przed  spotkaniem  wójt  Łoniowa.  –  W  celu  organizacji  i  poprawy
bezpieczeństwa ruchu drogowego chcemy przebudować drogi gminne, tak, aby mieszkańcy udający się do stolicy gminy
nie musieli korzystać – jak to jest obecnie – z niebezpiecznej trasy krajowej nr 9. Planujemy również zrealizować projekt
modernizacji systemów ciepłowniczych z wykorzystaniem technik energooszczędnych oraz odnawialnych źródeł energii w
budynkach użyteczności publicznej – mówi wójt Kołacz. Gmina chce też pozyskać pieniądze na dokończenia budowy  oraz
wyposażenie  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Łoniowie,  zbudować  oczyszczalnię  ścieków  oraz  rozbudować  sieć
kanalizacyjną.
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* * *

Gościem Marka Kwitka, członka Zarządu Województwa była Anna Śleźnik, dyrektor Domu Pomocy Społecznej im. Jana
Pawła II w Kielcach.  Rozmowa dotyczyła możliwości dofinansowania wyjazdu aktorów Zespołu Aktorskiego Domu „Studio
Magellana” na występ do Berlina.

* * *

Marcin  Perz,  członek  Zarządu  Województwa  weźmie  udział  w  uroczystości  wręczenia  certyfikatu  ISO  9001:2000
Powiatowemu  Zakładowi  Opieki  Zdrowotnej
w Starachowicach.

* * *

W Świętokrzyskim Centrum Onkologii Marek Gos, członek Zarządu Województwa uczestniczy w konferencji z udziałem
sekretarza stanu w Ministerstwie Zdrowia Bolesława Piechy. Tematyka spotkania dotyczy zagadnień z zakresu ochrony
zdrowia.


